

HKUST Staff Christmas Lunch Party 2016

2016 年香港科技大學教職員聖誕聯歡會

中文版在英文版本之後

Date: 20 December 2016 (Tuesday)
Time: 12:30-2:00 pm
Venue: G/F Chinese Restaurant
Program: Stand-up buffet, performances and lucky draw

Ticketing Information

Ticket price: Staff Association members \$85; Non-members \$105

Advance Ticket Purchase by SA Members

Deadline: **12:00 noon, 25 November 2016 (Friday)**

Please complete the [online ticket purchase form](#) and send your payment by cheque payable to “HKUST Staff Association” (please write your name, department, contact phone number, number of tickets being purchased on the back of the cheque) and send it by internal mail to “HKUST Staff Association” by **25 November 2016 (Friday)**.

There is no limit to the number of person for each form. However, for every 4 persons there should be at least 1 SA member.

Ticket purchase result and arrangement of ticket collection will be notified by email before 2 December 2016 (Friday).

Open Sale of Remaining Tickets (subject to availability and first-come-first-serve)

Date: **9 December 2016 (Friday)**
Time: **1:00-2:00 pm**
Venue: Amenities Service Counter (LG3 via lift #6)
Enquiries: please email to staff@ust.hk

HKUST Staff Association

2016 年香港科技大學教職員聖誕聯歡會

日期： 2016年12月20日(星期二)
時間： 下午12時30分至2時
地點： 南北小廚
節目： 站立式自助午餐、表演及抽獎

售票詳情

票價: 香港科大教職員協會會員每位: 85 元正; 非會員每位: 105 元正

科大教職員協會會員優先購票

截止日期: **2016年11月25日(星期五) 中午12時**

請在**2016年11月25日(星期五)**前填妥[購票表格](#) (在此下載), 把付款支票 (收款方: 香港科技大學教職員協會, 並在支票背面寫上您的姓名, 部門, 聯繫電話號碼, 及購買門票數量) 校內郵遞送交「香港科技大學教職員協會」收。

每份購票預訂表沒有人數限制, 唯每4人中需有至少1人為科大教職員協會會員。

結果與取票安排將於 2016年12月2日(星期五) 前以電郵通知。

公開發售(如有剩餘, 先到先得)

日期： 2016年12月9日(星期五)
時間： 下午1時至2時
地點： LG3 設施服務櫃臺 (可經由六號升降機)
請帶同科大教職員証/ 科大教職員協會會員証親臨購票。
查詢： 請電郵至 staff@ust.hk
科大教職員協會